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A rádió reggeli műsorában gyakran elhangzik a következő felhívás:

A (mindegy, milyen számú) úton vigyázzanak, óvatosan vezessenek, mert kivágják a „közlekedést
veszélyeztető, út menti fákat”.

Szerintem a felhívás nem pontos, ugyanis: a közlekedés az úttesten folyik (nem az út mentén!), tehát azt
az út menti fák semmilyen formában nem veszélyeztetik.

Éppen fordítva!

A felhívásnak tehát úgy kellene szólni, hogy: „kivágják az út menti fákat, melyeket az úttesten
szabálytalankodó autósok veszélyeztetnek”.

Legyünk igazságosak a fákkal szemben; azok közül amúgy is sokat teljesen feleslegesen vágnak ki!


